
PROTOKÓŁ NR 19/08

z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego,

które odbyło się 08 grudnia 2008 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Ad. 1 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:00. Uczestniczyli w nim (załącznik nr 1):

Członkowie Komisji:

1. Ewa Pędziwiatr – Przewodnicząca,

2. Roman Kołodziej,

3. Zbigniew Mazurak,

Zaproszone osoby:

1. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta.,

2. Wiesława Kuchejda – Kierownik Referatu SO

Nieobecni usprawiedliwieni: 

1. Kordian Kosowski

Ad. 2 Po  przywitaniu  zgromadzonych  przez  Przewodniczącą  przyjęto  porządek  obrad,  który 

przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 07.11. 2008 roku.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Kowarach na rok 2009”.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Miejskiego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w Kowarach na rok 2009”.
6. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
7. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 3 Przewodnicząca komisji poinformowała, że protokół ostatniego posiedzenia został sporządzony i 

znajduje się w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do jego treści. Protokół przyjęto jednogłośnie.

Ad. 4  Pani Wiesława Kuchejda omówiła projekt uchwały.  Przewodnicząca poprosiła, by corocznie przed 

sesją do projektów uchwał , odnośnie pkt 4 i 5 porządku obrad,  dołączać sprawozdania z wykonania uchwał 

za bieżący rok. W ten sposób Komisja będzie miała możliwość wcześniejszego zapoznania się z realizacją 

Programów i prowadzenia dyskusji w tym zakresie. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Następnie Przewodnicząca zapoznała zebranych z wnioskami wypracowanymi przez Komisję Budżetu, 

Planowania i Finansów a złożonymi na posiedzeniu w dniu 05 grudnia 2008 roku odnośnie omawianych 

uchwał. Komisja Ładu jednogłośnie podtrzymuje  te wnioski. 

W trakcie dyskusji na temat mało skutecznych działań kontrolnych wobec przedsiębiorców prowadzących 

sprzedaż napojów alkoholowych nieletnim, z uwagi na niską szkodliwość czynu, Pan Burmistrz zaproponował 
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szkolenia dla przedsiębiorców. Celem szkolenia byłoby zmniejszenie zjawiska sprzedaży alkoholu osobom 

nieletnim.  W  ramach  szkoleń  prowadzona  byłaby  akcja  edukacyjno-informacyjna  skierowana  do 

sprzedawców  mająca  za  zadanie  uświadomienie  im  skutków  prawnych  i  moralnych  sprzedaży  alkoholu 

nieletnim z udziałem biura prewencji Policji.

Pan  Mazurak  dodał,  by  w  szkoleniu  udział  wzięli  prokurator  i  Pani  Sylwia  Tywonek-Cybulska  jako 

psycholog.

Wniosek  Komisji  o  rozpoczęcie  w  roku  2009  i  przeprowadzanie  w  kolejnych  latach  szkoleń  dla 

przedsiębiorców odnośnie skutków sprzedaży napojów alkoholowych nieletnim z udziałem biura prewencji 

Policji, prokuratora oraz psychologa. Wniosek przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 5  Komisja jednogłośnie pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad. 6  W sprawach różnych Pan Mazurak poinformował, że na przemian gasną i zapalają się latarnie na 

ulicy Brzozowej, Klonowej i Wichrowej Równi prosząc, by sprawdzono przyczynę.

Wniosek Komisji  o przygotowanie dokumentacji technicznej na modernizację ulic Klonowej, Lipowej 

i Wichrowej Równi pod kątem  skorzystania ze środków ministerialnych.

Wniosek przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 7    Przewodnicząca zamknęła posiedzenie o godzinie 16:10.

                                                                                          

Protokołowała:                                                                                              Przewodnicząca Komisji

Ewa Pędziwiatr                                                                                         Ładu i Porządku Publicznego 

                                                                                                                                 

             Ewa Pędziwiatr               
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